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Närvarande

Ordförande Erik Broback
Vice ordförande Felix ”Putt” Uddén

Kassör Gabriel Berggren
Sekreterare Victor Salomonsson
Skyddsombud Mikael Eriksson

Informationsansvarig Hugo Spencer
Ordförande DP Lucas Kuszli
Ordförande F6 Sanna Berntsson

Ordförande FnollK Felix ”Örnen” Hörnfeldt
Ordförande SNF Beatriz Bento Hansson
Ordförande Foc Jonas Bohlin

Ordförande FARM Marcus Möller (till §7)
Vice talman Mijo Thoresson

Ordförande Valberedningen Nils Nerpin (till §5)
Vice ordförande Valberedningen Selma Moqvist (till §5)

Sökande institutionsråd Carin Lundqvist (under §5)
Sökande institutionsråd David Winroth (under §5)

§1 Mötets öppnande Erik Broback öppnar mötet kl. 12:01!

§2 Val av justerare Beatriz Bento Hansson väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar föreligger

§4 Valberedningen Nils säger att de är här för att presentera nomineringarna till FIF, FARM och
FnollK. De läser upp de nominerade samt motiveringarna. Mikael tycker att
det är bra att 6 av de 8 nominerade till FARM är från 3/5.

§5 Val av institutionsråds-
representanter

Vi har blivit kontaktade av kåren kring att nominera studentrepresentanter och
suppleanter till institutionsråden. Erik säger att vi har fyra olika instuitioner
att nominera till. Fysikinstuitionen, Mikroteknologi och nanovetenskap, Rymd-
, geo- och miljövetenskap (SEE) samt Matematiska vetenskaper. Han frågar
om de medlemmar i Styret som var intresserade förra mötet fortfarande är
intresserade. Mikael, Putt och Beatriz säger att de fortfarande är intresserade.
Stig anser att vi skall prioritera de som har en specifik post de vill sitta på.
Erik ber alla sökande förutom en att lämna rummet.
Mikael presenterar sig och säger att han är 23 år gammal och går TM19. Han
söker för att det är väldigt aktuellt att sitta med i dessa tider. Han tycker även
att han passar bra på matematiska vetenskaper då han går TM.
David Winroth heter David, går GS21 tidigare F18 och har inte körkort. Han
söker till representant för SEE eftersom att den är mest kopplad till hans nu-
varande utbildning. Han säger även att han har är utbildningsrådsrepresentant
för GS nu och tycker att det är roligt. Han tycker att detta är nästa steg upp
och att man kan påverka på en annan typ av frågor på institutionerna. Han är
taggad på frågor som jämlikhet samt hur man ser på studenter. Hugo frågar
om GS inte nominerar till sina egna poster. David säger att de gör det men att
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de kommer att välja dem internt i sin styrelse. Anledningen till att han söker
hos F är att han har bra kontakt med oss och känner till vår organisation väl.
Carin Lundqvist presenterar sig. Hon säger att hon har har suttit i ett pro-
gramråd tidigare samt att hon bryr sig om miljön. Hon säger även att hon som
gammal SNF tycker det är viktigt att programmeringskursen för Nollan ska
vara bra. Därför söker hon SEE.
Putt heter Felix, går F20, har körkort och söker Mikro. Han söker för att det
har varit roligt att sitta i programrådet för F. Han säger att det har varit kul
med makt och att få insyn. Vidare så tycker han det är kul med Mikro och han
tror att han kommer läsa sin master på institutionen.
Beatriz heter Beatriz Bento Hansson, började F18, är 23 år gammal och har
körkort. Hon söker för att hon gillar att vara utbildningsbyråkrat samt att gå
på möten och ha åsikter. Hon tycker att detta är den naturliga progressionen
för den banan. Hon vill främst sitta för Matematiska vetenskaper men kan även
tänka sig Fysik.
Erik säger att vi har sökande via mejl också. Erik presenterar de sökande.
Erik Karlsson Öhman är den första sökande. Han säger att han gärna vill vara
representant. Daniele Marabissi är den andra sökande.
Beslut: Att nominera Beatriz Bento Hansson, Felix Uddén, Mikael Eriksson
samt Carin Lundqvist till studentrepresentat i institutionsråden till Fysik in-
stitutionen, Mikro och Nanovetenskap, Matematiska vetenskaper och Rymd-,
geo och miljövetenskap i den angivna ordningen.
Vi adjungerar in David Winroth.

§6 Incidenthantering Alla som inte är behöriga att sitta med bakom stängda dörrar lämnar. Mötet
går bakom stängda dörrar. Mötet ajourneras för fotografering. Mötet öppnar
åter 12:39.

§7 Sektionsmöte Det sägs att sektionsmötet är nästa torsdag.

§7.1 Motionssvar

§7.1.1 Motion om
kräldjurvårdaren

Det har kommit in en motion om att ge kräldjursvårdaren samtliga accesser
som vi kan ge, subventionerade biljetter till sektionens arrangemang samt att
ändra formuleringen om kring deras åliganden. Mikael säger att han vill bifalla
motionen. Erik vill avslå motionen.
Beslut: Att yrka på avslag av motionen om kräldjursvårdaren.

§7.1.2 Motion om
engångsartiklar på Focus

Det har kommit in en motion som vill att vi inte skall använda engångsvarianter
av det som sektionen har återanvändningsbara varianter av. Örnen säger att
porslin hade gått sönder väldigt fort på fulare arrangemang. Lucas håller med.
Sanna undrar om det hade gått att ha på DuPar. Lucas säger att det går bättre
än på pubrundor. Sanna säger att det borde användas så mycket som möjligt
och att DP kan få förboka porslinet på fredagar. Lucas tycker att det är tungt
att bära för DP varje fredag och att de kan få men av det. Mikael tycker inte
att nyttan väger upp för kostnaden. Erik säger att vi kan uppmuntra till att
det används men att vi inte borde tvinga till det.
Beslut: Att yrka på avslag av motionen om engångsartiklar på Focus.
Hugo undrar hur man konkret uppmuntrar till det. Beatriz undrar vilka som
ens vet att porslinet finns. Jonas säger inte många vet utom de som har kommit-
tékopplingar. Han säger vidare att det vore bra att soppsortera engångsartik-
larna som används i nuläget. Lucas säger att tallrikar och bestick går i samma
ändå men att på pubrundor så kan man sortera plastglasen.

2



FY
S I
KT
EK

NOL
OGSEKTI O

N
EN

CHALMER
S

Fysikteknologsektionen
Sektionsstyrelsen

Möte 2021/22:STYR-18
Styretmötesprotokoll 2022-12-01

Fysikteknologsektionen, Chalmers

§7.1.3 Motion om ny
sektionslogotyp

Det har kommit in en motion om att byta sektionens logotyp. Erik tycker att
den nya är fin men tror att vi kan få problem med upphovsrätt. Mikael föreslår
att köpa in märken eller gnuggisar med den föreslagna logotypen.
Beslut: Att yrka på avslag av motionen om en ny sektionslogotyp.

§7.1.4 Motion om
Phaddergrupper

Det har kommit in en motion om att fastställa sektionsmötets åsikt kring phad-
dergrupper och kringliggande strukturer. Mikael säger att David Winroth och
Erik har varit på möte och att det sades på det mötet att självskattningsen-
käten skall bort och bytas ut med ett sätt för Nollan att välja phaddergrupp.
Motionen skrevs då som svar för att motionärerna trodde att styret hade gått
med på detta och därför inte står för det som motionärerna tror är sektionens
åsikter i frågan. Mikael säger dock att även om detta inte är fallet så tycker han
att det är en bra motion för att kunna påvisa sektionsmedlemmarnas åsikt i
frågan. Mikael och Putt tycker att det hade varit bra att ha för att kunna peka
på i en diskussion med högskolan. Örnen undrar vad motionen kommer få för
konsekvenser för NollKs arbete. Det sägs att det inte kommer påverka deras
möjlighet att ta bort eller lägga till phaddergrupper utan endast påverka större
förändringar. Mikael tycker att det är bra att vi värnar för vår phaddringskul-
tur. Putt säger att Weidow går hårt på och motionen säger att det går för
fort. Örnen vill definiera vad en större förändring är för att inte hindra NollKs
arbete. Mötet säger att byta ut frågor i enkäten inte är en större förändring.
Erik säger att det endast kommer vara en symbolhandling men kan vara bra
att ha med sig.
Beslut: Att inte uttala sig i frågan om sektionsmötets åsikt kring phadder-
grupper.

§7.1.5 Motion om
kvällsrapport

Det har kommit in en motion om att införa kvällsrapporter på Focus efter arr
som sker där. Gabriel säger att det inte behövs på Focus. Mikael säger att det
inte tar mycket tid och det kan behövas. Gabriel frågar om GU också behöver
rapportera. Mikael säger ja. Beatriz säger att möjligheten till transparens är
bra. Jonas säger att det är bra på papper men att någon kan komma efter ett
arrangemang och göra saker. Då vet man inte om det ljugits på rapporten eller
inte. Putt säger att skillnaden med Focus och Gasquen är att folk kommer in
efter arrangemangen. Jonas säger att det skulle kunnat vara bra på typ ET-rajj
och Pubrundor men inte bra efter phaddergrupssitningar och liknande. Hugo
säger att kostnaden är så låg att det inte skadar att ha ändå. Putt tycker inte det
argumentet är grund för att införa något. Beatriz säger att man kan inför det
för de större arrangemangen och utvärdera om det är värt att ha med på mindre
arrangemang. Lucas säger att det redan görs på deras större arr. Sanna säger
att de gör det med. Det sägs att detta kan göras mer standardiserat och skickas
vidare till styrets vice ordförande. Erik säger att vi kan skriva en bakgrund för
hur systemet skall fungera och att det kan gälla för alla arrangemang med
serveringstillstånd.
Beslut: Att yrka på att bifalla motionen om kvällsrapport i sin helhet.

§8 Lokalfrågan Mikael säger att på samma möte som Erik var på när han fick reda på att pro-
grammet skall stå för betalningen av Focus renovering så hörde David Winroth
med Jonathan Weidow och fick uppfattningen att detta kanske inte var fallet.
Erik förtydligar att det ligger en pott för renoveringen men att de förmodligen
kommer att sänka programbidraget på grund utav minskad budget. Lucas frå-
gar om vi tappar rätten att säga till om saker om vi inte betalar för en del av
renoveringen. Erik säger nej eftersom det ändå är våra lokaler. Mötet kommer
fram till att vi vill ha tydligare besked i frågan generellt.
Mikael och Rustmästare Gustav Nilsson hade möte kring Hilbert med GU.
Deras institution som betalar för halva Focus mittendel är trötta på konflikter
mellan oss och GU och vill dela upp mittendelen med en hård vägg. Mikael
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säger att de vill vara tydliga med att det inte är deras styrelse som drar i detta
men att de inte kommer tacka nej till mer utrymme. Mötet tycker att det
låter väldigt ogenomtänkt. Jonas säger att det exempelvis blir problem med
toaletter. Det nämns att det här har varit uppe förut och att vi då gick till
kåren. Mikael vill att vi är proaktiva i frågan. Erik skall försöka höra med Måns
Henningsson som ansvarar för lokalerna från GUs sida och sedan kanske prata
med Kåren. Mikael berättar vidare att de gör detta även för att de betalar för
lokalen för att ha som studieplats och de vill få det de betalar för.

§9 Genie Mikael säger att han har kommit på något att äska pengar från Genie till.
Eftersom vi tycker att det är en bra idé att skicka ut kvinnor i overaller till
skolor men att det inte verkar vara Jonathans uppfattning så kan vi göra det
själva. Beatriz säger att vi bör prata med FREK om detta. Sanna säger att
FREK inte var på mötet med Weidow när de pratade om rekrytering till F.
Bea säger att man kan anmäla sig till FREK för att få komma ut och besöka
skolor. Sanna skall kontakta FREK. Victor säger att det kan bli problem om
vi inte informerar alla parter om planen innan vi gör den. Sanna har funderat
mycket och tror det är viktigt att visa för tjejer att det finns mer än plugg på
Chalmers. Erik säger att vi skall se till att Weidow blir informerad om vad vi
gör.

§10 Övriga frågor

§10.1 Internationella
studenter

Mikael har blivit inspirerad och funderade på möjligheten att arrangera nå-
got för internationella studenter på F. Gameboy var väldigt taggade på att
arrangera en spelkväll för dem. Hugo skall kolla på hur man kan kontakta
internationella studenter.

§10.2 Möte med
utbildningsområdet kring
mottagningen

Erik var på ett möte med utbildningområdet kring mottagningen. Där så ut-
tryckte Jonathan klagomål kring första dagen och militarismen på mottag-
ningen. Nikola gillar inte militarismen specifikt hos Kemi. Erik berättar att
de hotade med att dra in programbidraget. Jonas säger att de inte kommer
vinna något på det och att kåren har pengar. Erik säger att de kände att om
mottagningen inte kan gå igenom en granskning så kan de inte stå för den
genom bidraget. Det berättades vidare att anställda på Kemi har anmält att
de känner sig osäkra på sin arbetsplats.

§10.3 Julbord Lucas säger att DP skall börja arrangera julbordet snart och att vi måste
tömma styretkylen tills dess.

§10.4 Mackjärn Mikael säger att det gamla mackjärnet har gått sönder och vill gärna ha nya då
det har används ganska mycket. Han säger att det kostar ungefär 2500 kr och
håller väldigt länge. Gabriel säger att de verkar användas bra och att det går
på rustkassan som är stor då vi inte köpte några stolar så det är inga problem.

§10.5 Stadga och regelemente Hugo har pratat med VUO Albert Vesterlund om våra nya stadgar och re-
gelemente. Han sa att kåren inte kommer att godkänna dem då det står att
talmannen skall kalla till sektionsmöte men detta strider mot kårens stadga.
Hugo lyfter problemen med att lägga vår proposition då den nya stadgan inte
är antagen. Erik säger att vi kan skicka in båda ändringarna samtidigt senare.
Hugo frågar vad vi skall utgå från i vårt arbete. Erik säger att vi skall arbeta
efter den gamla stadgan men göra vidare ändringar i de nya.

§11 Mötets avslutande Erik Broback avslutar mötet kl. 13:28!
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Erik Broback
Ordförande

Victor Salomonsson
Sekreterare

Beatriz Bento Hansson
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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Valberedningen 2022/2023
2022-11-30

Fysikteknologsektionen

Nominering FIF 2023

Ordförande: Melvin Ottosson
Melvin har under aspningen visat framfötterna inom allt från
planering till utförande. Med meriterande erfarenheter och ett
stort intresse för FIFs verksamhet har han goda förutsättning-
ar för att leda föreningens arbete framåt. Hans förtroende från
de andra asparna gör honom till ett självklart val för ordfö-
randeposten.

Vice ordförande: Viktor ”Metrecon” Sund-
ström
Viktors sociala kompetens och insikt i gruppdynamik gör ho-
nom till en bra länk mellan ordföranden och resten av för-
eningen. Hans lederskapserfarenheter gör honom väl lämpad
att axla ordförenderollen i Melvins eventuella frånvaro. Med
ett kraftigt driv och stora ambitioner för föreningen är Valbe-
redningen övertygade om att han är ett utmärkt val för posten
som vice ordförande.

Kassör: Elmer Svedenkrans
Elmer är inte bara Chalmers-mästare i kubb, utan han har
även erfarenhet och intresse för bokföring. Trots detta slår
han Valberedningen som en ödmjuk och omtänksam sportkil-
le. Trots detta har han även ambitioner att flytta troféskåpet
till Focus för att göra det mer synligt. Allt som allt tror vi att
han kommer göra ett utomordentligt jobb som kassör i FIF
2023.

Nomineringarna till dessa poster görs av valberedningen på uppdrag av sektionen. För mer
information kontakta valberedningen@ftek.se



Valberedningen 2022/2023
2022-11-30

Fysikteknologsektionen

Gruppmotivering: De nominerade kompletterar varandra väl och har visat på god samar-
betsförmåga. Vidare har alla tre meriterande erfarenheter vilket gör att Valberedningen är
övertygad om att de kommer kunna leda FIF 2023 i vått och torrt.

Nomineringarna till dessa poster görs av valberedningen på uppdrag av sektionen. För mer
information kontakta valberedningen@ftek.se



Valberedningen 2022/2023
2022-12-09

Fysikteknologsektionen

Nominering FnollK 23

Ordförande: Viktor ”Hütt” Arvidsson
Motivering: Som allt från fotbollsspelare till TM:are kom-
mer Viktor att bidra med många FIFfiga idéer. Han har under
aspningen tagit ansvar och samtidigt fått gruppens förtroen-
de. Med sin goda ledarförmåga, planeringsförmåga och lugna
personlighet tror Valberedningen att han kommer att leda bå-
de FnollK och Nollan genom kommande prövningar.

Vice ordförande: Filip ”Berget” Berglund
Motivering: Med ett öga för sina medsittande och många
idéer så tror Valberedningen att Filip kommer att komple-
mentera Viktor väl. Han kommer att utgöra en klippa som
resten av kommittén kan luta sig mot. Med stort förtroende
från gruppen och sin goda empatiska förmåga tror vi att Filip
kan se till att gruppens dynamik når toppen av berget.

Nomineringarna till dessa poster görs av valberedningen på uppdrag av sektionen. För mer
information kontakta valberedningen@ftek.se



Valberedningen 2022/2023
2022-12-09

Fysikteknologsektionen

Kassör: Vilhelm ”Crash” Nilsson Thorsson
Motivering: Med många nyförvärvade kunskaper inom kre-
ativ bokföring så kommer Vilhelm att ta FnollK:s ekonomi till
nya höjder. Vilhelm har utöver sina kurser på Handels även
visat stort intresse för kassörsarbetet. Han har ett strukture-
rat arbetssätt och ett stort förtroende från resten av gruppen.
Vi tror därför att med Vilhelm bakom spakarna, så kommer
FnollK:s finans-Crash att undvikas.

Gruppmotivering: Under aspningen har gruppen visat att de kommer komplettera resterande
nominerade väl. Med många sprutande idéer och stort intresse för FnollK:s arbete tror vi i
Valberedningen att gruppen kommer arbeta bra tillsammans och ha förbaskat roligt under
tiden.

Nedan följer, utan inbördes ordning, de nominerade till ledamotsposterna i FnollK 23:

• Stella ”Legolas” Brenden Linna

• Marcus ”McQueen” Blixt

• William ”Balken” Forsberg

• Matilda ”MX” Hellström

Nomineringarna till dessa poster görs av valberedningen på uppdrag av sektionen. För mer
information kontakta valberedningen@ftek.se



Valberedningen 2022/2023
2022-11-30

Fysikteknologsektionen

Nominering FARM 2023

Ordförande: Filippa Hultin
Under aspningen har Filippa visat stort intresse för FARMs
verksamhet och själv uppvisat god ledarskapsförmåga. Med
lovord om bullar på mötena och med hennes naturliga karisma
har Filippa vunnit ett stort förtroende från resten av gruppen.
Med en lång rad relevanta erfarenheter och en stark känsla för
organisation är Valberedningen säkra på att Filippa kommer
vara rätt person att föra FARMs arbete framåt.

Vice ordförande: Felix Rylander
Med stort driv och en vilja att utveckla FARMs arbete är Felix
det perfekta komplementet till Filippa. Han har suttit som
ordförande och vice ordförande i tidigare engagemang och är
väldigt omtyckt av resten av gruppen. Med sin kommunikativa
förmåga och idérikedom tror Valberedningen att Felix är som
klippt och skuren för rollen som vice ordförande.

Kassör: Albin Bertebo
Med ett stort engagemang under aspningen har Albin visat
på god karaktär och ett sinne för ekonomi. Han har tidigare
erfarenhet av bokföring samt påstådda kontakter inom bank-
världen. På fritiden läser han ekonomiska rapporter och knyter
företagskontakter. Därmed har Valberedningen stort förtroen-
de för att Albin kan se till att FARM fortsätter vara en stark
inkomstkälla för sektionen.

Nomineringarna till dessa poster görs av valberedningen på uppdrag av sektionen. För mer
information kontakta valberedningen@ftek.se



Valberedningen 2022/2023
2022-11-30

Fysikteknologsektionen

Gruppmotivering: De nominerade har alla visat ett stort intresse för FARMs verksamhet och
har många bra idéer på hur kommittén ska utvecklas i framtiden. De har haft god kontakt och
samarbetsförmåga under aspningen vilket bådar för ett aktivt FARM med en flygande start på
året. Med gruppens gemensamma vision om FARMs arbete är Valberedningen är säkra på att
denna oktett kommer ta väl hand om FARM 2023.

Nedan följer, utan inbördes ordning, de nominerade till ledamotsposterna i FARM 2023:

Edward ”Eddie” Nijm Melvin Glans Charbel Nemer

Sophie Dahlgren Gustav Giebat

Nomineringarna till dessa poster görs av valberedningen på uppdrag av sektionen. För mer
information kontakta valberedningen@ftek.se



Motion om Stärka kräldjursv̊ardarens status Viktor Sundström, Tess Ellertsson, Alfred Weddig

Motion om

Stärka kräldjursv̊ardarens status

Viktor Sundström, Tess Ellertsson, Alfred Weddig

Bakgrund

Trots en otrolig aspning s̊a var söktrycket till funktionärsposten kräldjursv̊ardare l̊agt. Även om prestigen
och en nära relationen till Tilde är förm̊aner som talar för sig själva s̊a ser pragmatikern att detta inte
är tillräckligt för att ha ett högt söktryck. Exempelvis valdes p̊a det senaste sektionsmötet en person
som framförallt utmärktes av dennes okunskap om kräldjur. En av kräldjursv̊ardarens underförst̊adda
uppgifter är just att h̊alla kräldjur borta fr̊an Focus. Det är högst problematiskt att kräldjursv̊ardaren
har sv̊art att känna igen ett kräldjur. Statistiskt sett s̊a borde sannolikheten att det finns en kandidat
med åtminstone en nöjaktig kunskapsniv̊a om kräldjur öka om det är fler sökande. Allts̊a föresl̊as det att
förm̊anerna för kräldjursv̊ardaren ses över.

Utöver detta s̊a är kräldjursv̊ardaren begränsad i sin uppgift att h̊alla kräldjur borta fr̊an Focus d̊a
denne inte har tillg̊ang till m̊anga utrymmen där det skulle kunna samlas kräldjur som förbereder sig p̊a
en fullskalig invasion av Focus. Ett uppenbart exempel p̊a detta är rummen. Samtliga ovve-kommittéer
har haft ett kräldjur som logotyp vid n̊agot tillfälle, DP 17/18 hade en krokodil, FnollK 2010 en ödla,
F6 15/16 en sköldpadda och F6 01/02 en orm. Till detta kommer att det finns starka misstankar om att
hela styret egentligen är reptiler. Det ter sig orimligt att dessa organisationer f̊ar ha obevakade lokaler i
direkt anslutning till Focus! Speciellt d̊a kommittéerna har en tendens att införskaffa fysiska gosedjur av
djuren p̊a sina logotyper. Ett gose-kräldjur är fortfarande ett kräldjur! En del av lösningen p̊a b̊ada dessa
problem blir att utöka kräldjursv̊ardarens accesser till åtminstone samtliga rum, men för säkerhets skull
bör kräldjursv̊ardaren f̊a samtliga accesser som sektionen kan tilldela. Dessutom bör Djungelpatrullen,
F6 och FnollK f̊a sina maskotar godkända av kräldjursv̊ardaren innan dessa offentliggörs till övriga
sektionen.

Kräldjursv̊ardaren är en av de äldsta posterna p̊a sektionen och det märks i arbetsbeskrivningen. I
nuläget sägs det att Tilde ska medföras i koppel till varje aktivitet p̊a sektionen. Tilde är 30 år gammal och
är s̊a tam en slang kan bli, tanken att ha ett koppel till Tilde är omodern och g̊ar emot de senaste årens
praxis där Tilde aldrig kopplats. Arbetsbeskrivningen menar ocks̊a att Tilde ska medföras vid varje av
Fysikteknologsektionen anordnad aktivitet. Detta är inte en rimlig arbetsbörda d̊a det ofta förekommer
arrangemang som krockar med varandra. Vare sig Tilde eller kräldjursv̊ardaren har möjlighet att vara
p̊a tv̊a ställen samtidigt.

I och med att reglementet förväntar sig att kräldjursv̊ardaren ska delta p̊a arrangemang och dessutom
axla det tunga ansvaret att ta med sig Tilde s̊a känns det orättvist att kräldjursv̊ardaren m̊aste st̊a
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Motion om Stärka kräldjursv̊ardarens status Viktor Sundström, Tess Ellertsson, Alfred Weddig

för eventuella avgifter till arrangemangen. En subventionering av kräldjursv̊ardarens biljetter är allts̊a
rimlig. Idealt sett hade kräldjursv̊ardaren g̊att gratis p̊a alla arrangemang, men sektionen har i dagsläget
väldigt m̊anga stora utgifter och en riktad satsning p̊a kräldjursv̊ardaren kan kännas som en felaktig
prioritering. Därför föresl̊as att kräldjursv̊ardarens biljett subventioneras av sektionen endast om ett
verifikat är sektionskassören tillhanda inom 15 minuter fr̊an biljettköpet. Detta blir s̊a omständligt att
varje kräldjursv̊ardare troligen bara kommer lyckas n̊agon enstaka g̊ang under sin tid p̊a posten och
p̊averkan p̊a sektionens ekonomi blir försumbar.

Med denna bakgrund är det tydligt att kräldjursv̊ardarens position p̊a sektionen behöver stärkas. Den-
na motion ämnar att b̊ade göra det mer attraktivt att söka posten, men ocks̊a underlätta och förtydliga
kräldjursv̊ardarens arbetsuppgifter.

Yrkande

att Kräldjursv̊ardaren f̊ar samtliga accesser som sektionen förfogar över.

att Kräldjursv̊ardarens biljetter till arrangemang p̊a Fysikteknologsektionen subventioneras om verifikat
är sektionskassören tillhanda senast 15 minuter fr̊an biljettköpet.

att Ändra tredje punkten p̊a kräldjurv̊ardarens arbetsbeskrivning

fr̊an

3 Specifika åligganden

Det åligger Kräldjursv̊ardaren:

att handha Tilde, som är sektionens slang.

att i koppel medföra Tilde vid varje av Fysikteknologsektionen anordnad aktivitet.

till

3 Specifika åligganden

Det åligger Kräldjursv̊ardaren:

att handha Tilde, som är sektionens slang.

att i s̊a stor utsträckning som möjligt medföra Tilde vid av Fysikteknologsektionen anordnad
aktivitet.

att tillse att ingen kommitté har kräldjur som symbol
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Motion om

Eng̊angsartiklar p̊a Focus

Nils Backlund, Axel Flordal

Bakgrund

Sektionen har de senaste åren införskaffat en stor samling porslin som finns till sektionens och medlem-
marnas förfogande. Detta används en hel del p̊a sektionen men det finns tillfällen d̊a det inte används
som vi känner att det vore lämpligt och rimligt. Detta är framförallt arrangemang som sker p̊a Focus d̊a
det finns lätt tillg̊ang till diskmaskin för att underlätta diskandet vilket annars hade blivit en stor extra
arbetsbörda.

I dagsläget används ofta eng̊angsartiklar som till exempel pappglas, papptallrikar och träbestick när
man kan utnyttja porslinet vi har. Detta gör att vi b̊ade utnyttjar porslinet vi har mindre och att vi hela
tiden köper in tallrikar och gafflar som kostar ca. 1,5 krona/person varje g̊ang. Dessutom orsakar vi en
miljöp̊averkan av att g̊ang p̊a g̊ang köpa in eng̊angsgrejer.

Det uppskattas att det blir miljövänligare med porslin efter ca. 50 användningar enligt n̊agra källor
vi hittade. Eftersom det redan är saker vi redan äger av andra anledningar t.ex. finare sittningar s̊a är
det väldigt onödigt att vi inte använder det.

En möjlig nackdel är att mängden disk skulle öka och där med arbetet under ett arr. Men som
n̊agra med erfarenhet med att diska det porslinet s̊a tar det inte s̊a l̊ang tid att genomföra. Under
ärtsoppelunchen LP1 tog det ca. 1,5 timmar med ganska ineffektivt diskande p̊a grund av att det endast
var 1 som diskade en stor del av tiden. D̊a var det ca. 100 tallrikar, 100 assietter, 100 uppsättningar
bestick. Det var ocks̊a en hel del punschglas och vanliga glas ocks̊a, men mängden av de är sv̊arare att
uppskatta i efterhand. Detta är otroligt mycket mer disk än de flesta arren p̊a Focus och enligt v̊ara
källor s̊a är belastningen av disken väldigt linjär. Enbart 40 tallrikar och bestick skulle endast ta ca. 30
minuter och om man var flera ännu snabbare. Vi tror därför inte att detta skulle tillföra en tillräckligt
stor arbetsbelastning under arrangemangen för att göra detta till ett orimligt förslag.

Vi tänker att detta inte ska innefatta förem̊al som det antingen inte finns n̊agon flerg̊angsversion av
eller att sektionen inte äger det. Detta är bland annat servetter, sugrör, dukar. Detta d̊a det skulle vara
orealistiskt i nuläget.

OBS!: Detta är motionärernas åsikt och inte fr̊an n̊agon kommitté de r̊akar sitta i.

Yrkande

att sektionens arrangemang som h̊alls p̊a Focus inte ska använda eng̊angsartiklar som sektionen har
återanvändningsbara versioner av.
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Motion om
Ny sektionslogotyp

Alexandru Golic

Bakgrund

Som känt är har sektionen en logotyp, som används flitigt för att representera sektionen. Tyvärr är denna
logga ganska förlegad. Grafiskt är den utforman p̊a ett gammalmodigt sätt, vilket troligtvis skrämmer
bort m̊anga unga som vill börja p̊a sektionen, d̊a de finner den cringe. Vidare har loggan ganska stora
problem med representation; För det första är den bara svart och vit, vilket helt ignorerar v̊ara kära
röda TM. För det andra ser loggan ganska lugn och stabil ut, vilket ger en fel bild av hur dynamiskt
plugget p̊a F/TM egentligen är.

För att åtgärda dessa problem har jag försökt mig p̊a att designa en ny logga. Denna inkluderar alla
tre färger (svart/vitt/rött) och olika blandningar av dem för att representera sektionens olika delar samt
sammanhörigheten mellan dem. Jag har ocks̊a valt en mer modern form p̊a loggan, som förhoppningsvis
tilltalar den yngre generationen.

Sammanfattningsvis tror jag att den nya loggan är fräschare och modernare än den gamla, samt ger
en bättre bild av hur livet p̊a F egentligen är. Därför tycker jag att sektionen bör byta logga till den.

Yrkande

att ålägga sektionsstyrelsen att byta logga i den grafiska profilen till den bifogade bilden.

Bilaga: Bild p̊a nya loggan
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Figur 1: pink-wojak-elongated.png
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Motion om sektionens åsikter gällande phaddergrupper Alexandru Golic och Joseph Löfving

Motion om

sektionens åsikter gällande
phaddergrupper

Alexandru Golic och Joseph Löfving

Bakgrund

P̊a senaste tiden har det talats om att ändra upplägget kring hur nya studenter tilldelas phaddergrupper
p̊a utbildningsomr̊adet KFM, som F och TM tillhör. Detta är ett förslag som vi anser g̊ar fram för fort,
utan tillräcklig förankring hos studenterna. Mottagningen har haft m̊anga problem under åren — inte
minst i upprinnelsen till att man bytte namn fr̊an ”Nollning” till ”Mottagning” — och det är naturligt
att man fr̊an högskolans sida har åsikter om hur Mottagningen fungerar och utvecklas, men vi anser
att förändringar av större slag bör göras med stor eftertanke, och — framför allt — i samr̊ad med
studenterna.

Med detta i åtanke önskar vi sätta sektionens åsikt i fr̊agan p̊a pränt, för mer konstruktiv och
välförankrad dialog framöver.

Yrkande

att sektionsmötet tillkännager för sektionsstyrelsen

• K̊aren har under l̊ang tid byggt upp en verksamhet som syftar till att främja gemenskap med
b̊ade kurskamrater och äldre teknologer (k̊arens åsiktsprogram §14.3)

• Större förändringar i Mottagningen bör förankras väl hos högskolan, k̊aren, sektionsstyrelsen,
FnollK och phaddrar

• Fördelningen av nyantagna i phaddergrupper som görs av FnollK utgör en grund för en stabil
och utvecklande social tillvaro p̊a Chalmers och i studentlivet

• Phaddergrupperna har m̊anga sidor och ska rymma m̊anga olika individer; de kan inte sam-
manfattas rättvisande med en kort beskrivning

• Pennalism och hets är och kommer alltid vara förbjudet, och ska inte ursäktas med traditioner
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Motion om

Kvällsrapport p̊a Focus

Axel Flordal

Bakgrund

P̊a Focus är det m̊anga olika som arrar. Folk med varierande erfarenhet, fr̊an Nollan som arrar för första
g̊angen till DP som har ca. 30 arr p̊a Focus per år. De har dessutom väldigt olika storlek, fr̊an maxade
ET-raj och pubrundor p̊a hela Focus och Hilbert till mysiga spelkvällar i bardelen.

Det vi inte vet är hur det är för dessa olika grupper att arra för att det inte finns n̊agot bra eller
tydligt sett att f̊a feedback eller ens veta att man borde ge det. Är det n̊agot som förstag̊angs arrare
borde f̊a veta s̊a kan det lätt missas, för alla som har koll p̊a lokalen som DP och Styret har väldigt bra
koll p̊a allt. Det gör väldigt lätt att man glömmer hur det var fr̊an början och inte vet vad de specifikt
behöver för extra stöd.

Därför tycker jag att det borde införas ett system med kvällsrapporter till arrangemang p̊a Focus.
Idén kommer fr̊an arrangemang p̊a Gasquen där man i slutet av varje arr f̊ar en lista men fr̊agor som
man ska g̊a igenom för att K̊arledningen och GasqueK ska f̊a en bättre uppfattning av hur det är att
arrangera och vad som händer p̊a Gasquen. Att ha ett liknande system p̊a Focus tycker jag vore en
väldigt rimlig idé.

Vi kan uppenbarligen inte ha samma system eftersom vi har m̊anga fler typer av arrangemang vilket
skulle göra att mycket inte skulle vara relevant för de flesta. Men att ha olika rapporter för stora fest-arr,
mindre fest-arr, och andra arr skulle kunna göra att sektionen f̊ar den feedbacken vi behöver för att
kunna göra Focus till en bättre lokal för alla att arra i.

Detta skulle kräva lite jobb för arrangörerna, men inte s̊a mycket alls. Jag anser inte att det borde
vara en stor rapport som tar mycket tid, men om det finns tankar s̊a bör de höras. Det är ocks̊a ett bra
sätt att se till att arrangörer tänker efter hur arret gick och aktivt skriver ner det som var problem och
d̊a kommer tänka p̊a hur det kan förbättras till nästa g̊ang.

Yrkande

att styret ska införa ett system med kvällsrapporter för arrangemang p̊a Focus.
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